
Referat bestyrelsesmøde d. 11. september 2023

Punkt Indhold

Formalia (3 min) Valg af dirigent- Finn

Godkendelse af dagsorden

Afbud

Magnus, Asbjørn, Peter, Jane, Melina

Sarah har grundet manglende tid trukket sig fra bestyrelsen

Valg af referent; Claudia

SFU - Har haft mange uddelinger, katedralskolen, Hjørring, uni og
har mange i støbeskeen. Løber altid tør for flyers delte 400
ud på katedralskolen. Derudover er der demokratiets
dage, med handelsskolerne og erhvervsskolerne.

- Daglig ledelse er på biltur, kommer om et par dage og
holder intromøde.

- Så er der demonstration med FOA, det er parti neutralt,
onsdag 13. september, 15:30, musikkens hus, kun en time.

- Der er lige nu optakt til skolevalg og demokratiets dag

- Dejligt med flere tilflyttere pga. skolestart.



Nyt fra kasseren (15 min) Erik opdaterer, samt behandling af anmodning om betaling af
deltagergebyr.

- Erik har haft problemer med at komme ind på kontoen i
Spar Nord. Han har igen fået adgang til kontoen.

- Vi har nu 23.634, Vi har ikke nok til husleje uden det vi har
centralt, Erik har kontaktet centralt.

- Opfordre SF nationalt, til at holde introdag for nye
kasserer.

- Anmodning om tilskud til sommerlejer SFU- Godkendt

- Anmodning om tilskud til Organisatorisk kursus –
Godkendt.

EU klima debat i Aalborg
(5 min)

SF har spurgt om afdelingen vil arrangere en EU-debat i
Aalborg

- Bodil tager fat i Emil Ipsen fra Nationalt, og sender en mail
til bestyrelsen efterfølgende. Finn og Claudia vil gerne
hjælpe efterfølgende.

Oprydningsdag Update
(5 min)

Der blev aftalt at afholde oprydningsdag på lokalerne på sidste
møde, Update på denne aftale

- Søndag 24/09 kl.10.00, med SFU, og SF Nordjylland.

Update Grønt
Valgforbund (5 min)

Sidste møde deltog Finn, Thomas og Jonas, var der meget
budget på programmet.Vi skal løbende drøfte fremtiden for det
grønnevalgforbund.

Kommunalpolitisk
opdatering (5 min)

Finn opdaterer om byrådsarbejdet, såfremt der er noget, som
fylder ud over budgettet. Herefter åbnes der for debat og
spørgsmål.

- Det meste handler om budgetforhandlinger

- Stadig arbejde omkring lokalplaner blandt andet i City Syd
og Sygehus Nord, SF har stemt imod begge dele.



Budgetforhandlinger (65
min)

Præsentation af udkast samt debat og eventuelle rettelser
heraf.

- Vi vil sikre børn og unges udvikling og stadig overholde
hvad der skal være i kassebeholdningen,

Ændring i besparelse vedr. museer fra 10% til 4%.

- Vi synes det er et godt forslag.- godkendt

Eventuelt (2 min) Medlemsmøde vedr budget mandag d 18 september

Kristine skal til bal ved kongehuset.


